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Rygge skytterlag 
 
Referat fra styremøte 1 
Sted og tid:  Skytterhuset, 17. desember 2018, kl. 19:00 – 20.40 
Tilstede:  Kåre, Tor-Arne, Øystein, Jan Håkon, Jan, Miriam, Edward, Jens Olav, Knut 
Fravær:  Terje 
Referent: Jan Håkon 

Sak nr Sak Innhold Oppfølging/frist 

1.1 Konstituering av nytt styre a. Valg av sekretær: Jan Håkon Jørgensen 
b. Valg av representant til valgkomiteen: Jens Olav Brunsvik 

 

1.2 Protokoll fra årsmøtet Protokollene er greie. Brukte ikke så mye tid på det.  

1.3 Kasserer bytte Eli -> Tor-Arne a. Revisorrapport, ingen store avvik på det ekstraordinære 
årsmøtet 

b. Frifondmidlene er kommet inn, dette skal disponeres av 
ungdomsavdelingen. Knut sender regnskap for dette til DFS. 

c. Moms – Tor-Arne har ikke fått sett på frister for dette enda. Det 
søkes om dette i år. 

d. Skyteskole – ble ikke gjennomført i 2018, men har drevet med 
opplæring på annet vis.  

e. Interne skytinger – Gjennomføring/betaling/premie 
Ansvarlig Vippser penger over til Tor-Arne. Være flinkere til å 
bruke MegaLink systemet til alle interne skytinger. Internt kurs. 

f. Terje følger fortsatt opp premier. Tar en gjennomgang av 
beholdning.  

 
 
 
 
 
 
 
 

e. Edward lager instruks for de som er 
ansvarlige. Holder et kurs for de 
som skal være ansvarlige 

1.4 Oppfølging etter årsmøtet a. Samhandling mellom styre og de ulike valgte funksjoner 
- Ammoforvalter og IT – Martin og Tor-Arne 
- Ansvarlig for elektronisk anlegg – Edward 
- Hus og Banekomite – Jan, Trond Espen, Per, Jan Andre 
- Ungdomsgruppa – Leder Knut 
- Damegruppa - ?? 
- Instruks for sportslig leder 

b. Sponsorvirksomhet – Er det mulig å komme seg inn i en Bingo ett 
eller annet sted? 

c. Byggeplaner. Er det mulig å få noen kroner fra Rygge kommune 
før det blir til Moss? 

 
 
 
 
 
 
Gjennomgås på neste møte! 
Kåre sjekker med han som ordner med 
varetellinger. Evt. mail til diverse? 

1.5 Varetelling 30.desember Obs Rygge. Oppmøte 08.00 til 14.00. Trenger 25 stk.   

1.6 Klubbmesterskap Felt 29.desember Arrangeres på banen. Innskyting hos Kåre dagen før på 200m.   

1.7 Terminliste interne skytinger 2019 Prøve styre unna Frende Cup og større stevner. Tor-Arne lager et forslag til oppsett 
Ertefest f.eks. 21.september. Kan det gå? 
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1.8 Orientering fra ungdomsgruppa 
v/Knut 

Fin juleavslutning med premieutdeling. Godt oppmøte! 
15 aktive skyttere nå. Må ha med foreldrene for at barna skal fortsette, 
og det er alfa omega! Edward kan være en resurs på lading! 

 

1.9 LS2019 Foregår i 2019 på Evje. Undersøke hvem som ønsker å være med! Øystein 😊 

1.10 Tidspunkt for neste møte: Tirsdag 15.januar 2019 kl. 19.00 hos Edward  

1.11 Eventuelt Ingen saker  

 


